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Santa Eulàlia 
A mitjan desembre les temperatures 
s'han suavitzat però no es pot pas dir 
que enguany arribem a l'hivern sense 
assabentar-nos-en. Ja a finals d'octu-
bre i durant el novembre diverses 
matins hem arribat a zero graus i una 
mica per sota i tot. Dies clars i aitres 
envoltats de boirina però poca pluja 
ha acompanyat els esdeveniments 
que resumim. 

Municipi: EL POUM, 
nou regidor i 
arranjament de la 
Font d'Abril 
De la gestio municipal de les darreres 
setmanes en destaca l'aprovació del 
POUM per part de I'equip de govern 
amb i'oposició al projecte per part 
dels aitres grups. El Pia es va presen-
tar el 17 de novembre i la seva expo-
sidó pública s'ha prorrogat un mes 
més. Se centra en la potenciació dels 
dos barris principals, Rieral i Sagrera, 
en la supressió de l'espai que preveía 
el pas del IV Cinturò pel centre del 
terme, en el dibuix de I'eix del Tenes 
que connectaria, a la part baixa del 
pöble, amb la C 17 i amb el nou tra-
gat del Cinturò que se situarla al 
nord de Lligà d'Amunt. Preveu un 
creixement demografie d'uns 200 
habitants anuais que representarla 
arribar als 9500 l'any 2025. Es conti-
nuará debatent eis propers mesos. 

Durant aquest temps ha pres posses-
sio com a regidor d'esports i joventut 
Francese Bonet en substituciò de 
Joan Iglesias. 

Quan a realitzacions, destaca la ins-
tal-lació del clavegueram a Ies cases 
del Lluiset i l'arranjament de la Font 
d'Abril que comporta el condiciona-
ment de la zona amb la creado d'es-
pais verds i una via peatonal d'uns 
tres quilometres. 

Acte de signatura de l'agermanament amb Montville. 

Agermanament 
amb Montville 
A finals d'octubre ens va visitar una 
delegaciò d'aquesta localitat de 
Normandia vinculada des de fa anys 
amb Santa Eulàlia pels intercanvis 
dels alumnes i professors de la Vali 
del Tenes amb l'escola Eugène Noel. 
Els représentants de Montville van 
poder reunir-se amb représentants 
d'associacions i empreses locals i van 
visitar l'exposiciò d'entitats a la 
biblioteca. L'acte central va consistir 
en el protocol d'agermanament, sig-
nât pels alcaldes corresponents, 
Pascal Martin 1 Joaquim Brustenga, 
que va anar acompanyat d'actua-
cions de les gitanes, eis trinxaires i eis 
geganters del nostre pöble. 

Mancomunitat 
Tenint presents les estretors écono-
miques, el pressupost de la Manco-
munitat preveu disminuir les despe-
ses l'any vinent, de manera que el 
superávit ajudi a paMIar el forât 
actual. També en el marc supralocal, 
sembla que es torna a estudiar aug-
mentar la coMaboració entre les poli-
cies dels diversos munidpis de la Vail 
del Tenes, que seria possible a rel 
dels canvis en la legislado. 

Eleccions 
La campanya de les eleccions al 
Parlament de Catalunya va portar a 
Santa Eulàlia personatges de renom 
de la política catalana com el conse-
ller Felip Puig, per CiU, i del diputat 
Joan Puigcercòs, per ERC. La partid-
padò, el diumenge 25 de novembre, 
va ser del 70% amb la victoria de 
CiU i el segon Hoc per ERC que supe-
ra per primera vegada al PSC. En un 
altre Hoc de la revista es detallen els 
résultats. 

Escoles 
Noticia de les darreres setmanes és la 
manifestaciò del Síndic de Greuges en 
el sentit que no veu Irregularität en el 
cessament d'activitat a l'escola la Font 
del Rieral, tot i que demana a l'ajun-
tament que estigui atent a les necessi-
tats deis nens i nenes més petits. 

En un altre ordre de coses, cal felici-
tar el Cargol Notidari de l'escola 
Rongana perqué ha complert 20 
anys. I, pel que fa a l'ESO, eis alum-
nes de quart organitzaran el Quinto 
pel 23 de desembre amb la col-laba-
radó de Rongana Comerg Actiu. 
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